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Porada 20. 10. 2021 
zápis 

 
 

- Byla schválená výroční zpráva 
o Zpráva visí na našich stránkách a je samozřejmě každému dostupná. 

- Zahajovací výkaz, počet dětí 
o Velké poděkování, máme víc dětí než vloni – ne nějak dramaticky, ale máme. 
o Jsme jediní v okrese. Ostatní mají dětí méně – určitě je to covidem. 

- Office 365, Teamsy 
o Přístupy nových žáků jsou hotové, posílal jsem je. 
o Co se starými týmy 

 Ze starých odstraňte žáky, sebe tam nechejte. 

 Tak zůstanou dostupná data, máte-li tam nějaké, a dětem je můžete stáhnout 
třeba na flash disk. 

 Zároveň dětem zmizí z Teamsů. 
 Vy si staré týmy skryjte. 

o Tvorba nových týmů 
 Vytvořte si nové týmy s novými dětmi. 

 Nazvěte je tak, jak jsme zvyklí: příjmení – nástroj (nebo název třídní knihy), 
jméno žáka (u HO), 2021 – 22 – například Taufer - kytara, Kroutil, Košťálová 
2021-22 

o Žáci, kteří vloni studium ukončili 
 Prozatím jsem jim přístupy nakonec nechal. 

- Hospitace 
o Pojďme přepokládat, že nám covid dá pokoj a navázat tam, kde nás přerušil. 
o Hospitace není nástroj kontroly, ale sdílení. 
o Pozvěte si mě, na kdy chcete – nejméně 14 dní předem a s výjimkou pondělí a úterý, protože 

tyto dny učím. 
o Po hospitaci se pak sejdeme a svoje postřehy si rozebereme. 
o Hospitační protokol  

 je umístěný na našich stránkách v sekci pro přihlášené.  
 Je potřeba, abyste ho vy měli předem vytištěný a vyplněný – minimálně toto: 

 Kterou klíčovou kompetenci z RVP sledujeme? 

 Kterou výchovnou a vzdělávací strategii z ŠVP sledujeme? 
o Jak si mě na hospitace pozvat? 

Listopad, 
prosinec 
2021 

Čudovská  
Lupečková 
Kohoutková 
Brulíková 
Cvrk 
Hradilová 

Leden, únor 
2022 

Jablončíková 
Janoušková 
Kučera  
Pánková 

Březen 2022 Mácová 
Sedláčková 
Witassková 
Tomešková 

- Žáci přijatí v září 
o Do 22. 10. 2021 

 Pošlete do kanceláře seznam dětí, které jsme přijali v září. 
 Ke každému jménu napište, toto děcko má protokol, tomuto děcku jsem protokol 
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dodělal(a). 
- Jak je to s městským projektem a s videi? 

o Adam Komůrka se má kontaktovat s Martinou Kohoutkovou – zařídí Silvie Jablončíková. 
o Každý nahraje cokoli s žáky, dokud je prezenční výuka. 
o Akcent nejlépe na téma Vánoc či Adventu. 
o Do 15. 11. 2021 dá videa do Teamsů do týmu učitelé ZUŠ Rýmařov do složky „projekt“. 

- Videa a fotky na Facebook 
o Všechny školy v okrese hlásí úbytek žáků – zjevně kvůli lockdownu. My jediní máme dětí víc 

než loni. 
o Je to jednoznačně díky vaší práci, za kterou vám stále děkuji a jednoznačně za skvělou práci 

Martiny Kohoutkové, která nám na FB dělá skvělý PR. 
o Teď to na FB ale usnulo. Potřebujeme v tom pokračovat. 
o Každý natočí video ze své výuky a dodá Martině přes Teamsy. Do konce října. 
o Do chatu psát @Martina Kohoutková + zpráva 

- Yes art 
o 4. 6. 2022 10 – 18 hodin 
o LDO, klidně všechny kapely, menší kapely můžou být v altánku či vevnitř, klidně TO, výtvarné 

workshopy 
o Máme se rozmyslet, jak dlouhé vystoupení a kdy v průběhu dne. Do příští porady. 

- Festival Petra Bazaly je odložený. 
- 18. 11. 2021 jedou klavíristé na Magický klavír do Opavy. 
- 2. 11. 2021 jedou výtvarníci do Ostravy na Kreslíře roku – soutěž kreslení portrétu (Kamila Pánková + 

4 děti) 
- Mezinárodní projekt 

o výlet do Německa  
 28. 3. – 1. 4. 2022 (možná pojedeme o den dříve, odjedeme o den později) 
 pravděpodobně pojedeme autobusem  
 partnerská škola je ve městě Gützkow 

o výlet do Švédska  
 25. – 29. 4. 2022(možná pojedeme o den dříve, odjedeme o den později) 
 Poletíme patrně z Katowic do Stockholmu, pak budeme pokračovat vlakem do 

Karlstatu 

o Je tu i problém se  Švédy 
 Nekomunikují 
 Nezaplatili hotel v Rýmařově – nová zpráva: oni zaplatili, ale jenom část (úplně 

nesmyslnou částku). 
 Pokud budou z projektu vyloučeni, budeme si muset nějak poradit, abychom splnili 

počet mobilit a požadované projektové výstupy. 
o Naším úkolem teď je najít vhodné děti 

 Vždy pojedou dva učitelé, do Německa pojede 9 dětí, do Švédska 8 dětí. 
 Děti i učitele musíme mít vybrané. 

 Klíč k výběru dětí (HO, LDO, TO, VO) 
o Musí být nad 15 let (14 let ještě skousnu). 
o Musí umět anglicky a musí být ochotné komunikovat a zapojovat se do 

projektových aktivit. 
o Návrhy posílejte mně do mailu – do Vánoc. Já děti vyberu. 

 Učitele vyberu já – poprvé nijak nelpím na tom, že bych cestoval nutně já. 
 Děti natočí o sobě medailonek (prostě se představí), ten pak vložíme na eTwinning. 
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 Uděláme pak schůzku s vybranými dětmi a jejich rodiči – dejme tomu v lednu. 
- Projekt v Janovicích – Kamila Pánková 

o Téma hornictví a lesnictví 
o Kamila zjistí víc a dá vědět. 

- Do městského projektu letos nepůjdeme, zaměříme se spíše na dílčí výstavy, koncerty představení. 
o Pokud ale nakonec někdo vymyslí, dá Lence Janouškové podklady – název, výstup, co si koupí 

a kolik to bude stát. Lenka to sepíše, případně se sejdou a sepíšou spolu. 
o Pak se to dá kanceláře, já to podepíšu a podám. 

- K zamyšlení – podobný projekt v Břidličné? 
o Město zrovna vyhlásili výzvu k předkládání projektů – poslal jsem ji všem do mailu. 

- Kamila Pánková 
o V březnu (v týdnu knihoven) bude akce knihovny s paní spisovatelkou Danielou Fischerovou. 

Chtějí nás k tomu přizvat 
o Skvělý nápad, počkáme si na informace. 

- Advent na náměstí 
o Vox Montana 
o LDO (moderování?) 
o Martina Mácová s komořinou? 
o Podrobnosti budou příští úterý po schůzce Lenky Janouškové na radnici. 

- Břidličná 
o Řešíme tam bezpečnost – prý se nám tam stahují bezdomovci 
o Požádal jsem město Břidličnou 

 oprava WC  

 vymalování celého patra (s výjimkou 
učebny výtvarného oboru) 

40.000,-  
 

 posílení signálu wifi z knihovny (v 
nejvyšším patře je signál slabý a 
nestabilní) 

 

v učebně literárně 
dramatického 
oboru 

pořízení nového koberce (děti ho 
používají při didaktických hrách) 

27.835,- (máme k dispozici 
nabídku) 

výměna světel (po zapnutí hrozně 
hučí) 

30.000,-  
 

drobné vybavení – věšáky, háčky, 
skříňky … 

10.000,- 

o Nakonec jsme dostali na koberec, stojany na kostýmy a malování. Mělo by to proběhnout co 
nejdřív. 

o Pan starosta slíbil řešit mouchy ve světlech a hučící světla. Starosta Břidličné je starosta za 
odměnu! 

- ZUŠ Open 
o 23. – 29. 5. 2022 

- Školení 
o 6. 10. 2021 od 10 hodin online školení BOZP pro všechny 
o 12. 10. 2021 školení improvizace pro hudebníky 
o 26. 10. 2021 školení Sibelia pro hudebníky 
o 2. 11. 2021 školení Cubase pro hudebníky 
o 24. 11. 2021 školení portfolia pro všechny 
o Ještě je tu novinka – 25. 2. 2022 dopoledne bude školení psychologů Orla a Facové na téma, 

které jsem vymyslel já – „Tréma a jak s ní pracovat“ 
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o Je tu možnost zorganizovat pokračování školení improvizace s Jiřím Zabystrzanem 
 Zajistím školení s figuranty z řad dětí. 
 Navrhl jsem lektorovi 9. a 23. 3. – dám vědět, který termín mu bude vyhovovat. 

o Instalace softwaru ke školením 26. 10. a 2. 11. 
 Studio One je v pohodě, jenom nefunguje ta školní licence – řešením je vytvoření 

nové registrace. Jaroslava Brulíková už to udělala. 
 Sibelius v pohodě není. Lektor mi během dneška nasdílí správný soubor a ten vám 

hned pošlu. 
- Plánuje se okresní přehlídka kytar (organizuje ji Jiří Meca) 

o Zatím rámcově kolem května. 
o Já za sebe jsem napsal, že je to skvělý nápad za předpokladu, že přehlídka bude nesoutěžní. 

Jiří Meca mi odpověděl, že už Béla Bartók říkal, že „závody jsou pro koně a ne pro umělce“ a 
že přehlídka bude nesoutěžní. 

- Jak je to s 3D tiskárnou a se školením od Průši? 
o Šárka Lupečková – kontaktovala je. 
o Prý kvůli covidu školení stopli a odkázali ji na nějaký youtube záznam. 

- Aktualizujte si osobní údaje v iZUŠ u všech dětí. 
o Do konce října 2021 

- Kontrola dokumentů – Lenka Janoušková 
o Soustavně probíhá, problémy řeší průběžně. 

- Vánoční posezení v kuželně?  
o Zařídím to na 15. 12. 18:30 

- Další porady 
o Pravidelná 5. 1. 2022 9:30 
o Bude-li potřeba, svolám poradu mimořádnou. Ta by byla pravděpodobně online, abychom byli 

hlavně časově flexibilní.  
 
 


